
   

REFERAT 

Parkinsonforeningens Vestsjællands Kreds 

Søndag d. 16. april 2023 kl. 14-17 

I Holbæk Sportsby, Sport Allé 1, 4300 Holbæk – Lokale VIP 2 

 Vi startede med en sang 

1. Velkomst ved formand Dorthe Nakskov Ilsfort 

Formanden byder velkommen til generalforsamlingen her i sportsbyen. 

2. Valg af dirigent 

Astrid Blom blev valgt som dirigent. Generalforsamlingen er lovligt indkaldt. 

3. Valg af referent 

Kim Ilsfort blev valgt som referent. 

4. Årsberetning v. Dorthe Nakskov Ilsfort 

Formanden fremlagde sin årsberetning, beretningen er taget til efterretning af forsamlingen. 

Mere liv i klubberne – i nogle er der udskiftet kontaktpersoner og i Ringsted er der startet en ny klub.  

Der er startet to Parkinsonkor op – Holbæk og Odsherred. En opfordring til at flere vil komme og 

synge. Slagelse prøver at opstarte et kor, men kan ikke få lokale 

Der har været frivilligtræf i Parkinsonforeningen. 6 var med fra kredsen. Der kommer også et træf 

næste år. 

Optimisten – Flere får det læst, når det bliver sendt med posten. Post Nord mangler stadig at 

kompensere for det manglende nummer. 

Trine Hørmann - Ny bog om ’Hverdagslivet med Parkinson’. 

Kredsen har arrangeret en tur til Holmegaard Glasværk. Det var en vellykket tur og der kommer 

noget i Optimisten om turen. 

Formanden opfordrer til at hvis man har noget man kunne have ønske om, så fortæl det videre til 

bestyrelsen. 

Der lyder en stor tak til bestyrelsen og de frivillige ude i klubberne. 

Tusinde tak for alle de gode tiltag, der har været gennem året. 

  

5. Fremlæggelse og godkendelse af årsregnskab v. kasserer Lykke Høegh 

Det går vældigt godt, der er midler at gøre godt med. Klubberne er gode til at søge om §18 midler. 

Indestående pt. er 100 000 kr. som gerne skulle ud og arbejde for medlemmerne. 

Årsregnskabet blev fremlagt af kasserer Lykke Holm og godkendt af generalforsamlingen. 

6. Valg af formand. På valg er: 

a. Dorthe Nakskov Ilsfort 



   

Dorthe har valgt ikke at genopstille. Anne-Mette, nuværende næstformand, vil gerne stille op. 

Anne-Mette Ejlertsen blev valgt af generalforsamlingen. 

7. Valg til bestyrelsen. På valg blandt bestyrelsesmedlemmer er: 

a. Lykke Høegh – stiller ikke op igen 

b. Maria Neess – stiller ikke på igen 

c. Helle Kjær – stiller op 

Susanne Høegsberg stiller op. Susanne er gift med Per som sidder i bestyrelsen. 

Der skal være mindst fem i bestyrelsen. 

Bestyrelsen består af 4. Anne-Mette, Per, Susanne og Helle. Derfor skal Forretningsudvalget 

orienteres og give dispensation 

 

Der er en opfordring til at der er flere der stiller op. 

 

8. Valg af suppleanter: På valg er: 

a. Jan Lindstrøm – stiller ikke op 

Hanne Lejre Pedersen fra Holbæk stiller op som suppleant. Hanne blev valgt. 

9. Valg af intern revisor samt revisorsuppleant. På valg er: 

a. Intern revisor - Jørgen Mejlgaard – stiller ikke op 

Helen Løvkvist stillede op og blev valgt 

b. revisorsuppleant - Kirsten Duch – stiller ikke op 

Lykke Høgh Holm stillede op og blev valgt. 

Der blev delt en lille gave ud til dem der stoppede. 

Anne-Mette sagde tak til den afgående Dorthe, Lykke og Maria for det gode arbejde. 

10. Indkomne punkter  

Der er ikke kommet nogle punkter. 

 

11. Eventuelt 

Ole som er ny i foreningen, opfordrer til at der kunne være en lille tegning af Sportsbyen, så man 

kan finde rundt. 

Anne-Mette – oplysning om at på nogle apoteker er Sinemet  i restordre pt. 

Der blev udloddet et maleri af Niels Peter Jørgensen til en værdi af 6000 kr.  

 










